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Z á p i s n i c a  zo zasadnutia komisie škodovej, legislatívnej a ochrany verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva Sliač konaného 09.03.2023 od 16.00 do 17:15 hod., v kancelárii 

Mestského úradu, Letecká 1, Sliač 

 
Prítomní:  

Príloha: prezenčná listina, ako podklad pre vyplatenie odmeny v zmysle zásad o odmeňovaní 

poslancov. Neprítomný člen komisie Ing. Ján Belička, ospravedlnený.  

Zasadanie otvoril, účastníkov privítal a rokovanie viedol predseda komisie Mgr. Jozef Bakša.  

Program a podklady na rokovanie dostali členovia komisie spolu s pozvánkou 2.3.2023.  

 

Členovia komisie schválili (pomer hlasov 4/0) nasledovný program zasadania:  

1. Otvorenie  

2. Prejednanie návrhu VZN o miestnom referende  

3. Informácie o návrhu na zmenu niektorých VZN a dokumentov mesta Sliač  

4. Rôzne 

5. Záver  

 

Priebeh rokovania, diskusia a závery  

K bodu 2: Členovia komisie sa venovali návrhu VZN o miestnom referende, ktorý bol členom 

komisie doručený na pripomienkovanie pred zasadnutím komisie. Členovia komisie spolu 

posudzovali a upravovali jednotlivé ustanovenia návrhu VZN o miestnom referende 

po právnej, logickej, štylistickej stránke. Z diskusie vzišiel materiál, ktorý bude ako návrh VZN 

o miestnom referende vyvesený na úradnej tabuli mesta Sliač na pripomienkovanie verejnosti 

tak, aby sa vyhodnotenie pripomienok uskutočnilo na zasadnutí komisie 21.3. resp. 22.3.2023 

(po skoordinovaní termínu s finančnou komisiou).   

 

K bodu 3: Predseda komisie uviedol, že niektoré v súčasnosti platné VZN a iné dokumenty 

potrebujú úpravu a z jeho pohľadu je potrebné upraviť najmä:  

 Rokovací poriadok mestského zastupiteľstva 

 Rokovací poriadok komisií mestského zastupiteľstva  

 Štatút mesta 

 VZN o poskytovaní dotácií.  

 

Člen komisie Ing. Hric zdôraznil hlavne potrebu úpravy VZN o dotáciách, ktoré je potrebné 

spracovať nanovo tak, aby v ňom boli jasne dané podmienky poskytovania dotácie, náležitosti 

a spôsob podania žiadostí (ideálne elektronicky) ako aj zabezpečenia publicity podporených 

projektov o tom, že boli zo strany mesta podporené. Predseda komisie sa tiež vyjadrili, že je 

potrebné zmeniť aj spôsob schvaľovania dotácií. Členovia komisie sa zhodli, že predmetné 

VZN je potrebné pripraviť v čo najkratšom čase tak, aby na jeseň boli podávané žiadosti 

už podľa nového VZN v tejto oblasti. Členovia sa tiež zhodli, že komisia v spolupráci s mestom 

pripraví návrhy uvádzaných dokumentov (VZN o dotáciách, rokovaní poriadok MsZ, rokovací 

poriadok komisií MsZ, Štatút mesta) tak, aby boli pripravené do konca júna 2023 tak, aby mohli 

byť zaradené po dohode s vedením mesta na rokovanie MsZ.  
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K bodu 4: Prítomný prednosta Ing. Dušan Hruška uviedol, že mesto by uvítalo, keby sa skôr 

dozvedeli o pláne na zvolanie zasadnutia komisie, aby mohlo mesto komisii zaslať materiál, 

ktorý potrebuje v komisii prejednať. Predseda komisie uviedol, že požiadavku berie na vedomie 

a bude sa snažiť plánované zasadnutie oznámiť hneď ako sa o zasadnutí rozhodne. Požiadal ale 

prednostu, aby komisii boli zo strany prednostu zasielané materiály, ku ktorým potrebuje mesto 

vyjadrenie priebežne, aby v prípadne potreby mohol zvolať zasadnutie komisie podľa potreby. 

Bez zasielania takýchto materiálov komisia nemá vedomosť o tom, že mesto vyjadrenie 

komisie potrebuje.  

 

Predseda komisie sa opýtal prednostu Ing. Hrušku či je uzavretá a zverejnená kolektívna 

zmluva zamestnancov MsÚ. Prednosta uviedol, že je uzavretá a mala by byť zverejnená.  

 

Prítomná primátorka mesta Sliač uviedla, že na najbližšom zasadnutí je potrebné prerokovať aj 

dodatok k VZN č. 2/2021, ktoré je potrebné upraviť v zmysle zákona. Členovia komisie túto 

informáciu vzali na vedomie a dohodli sa s p. primátorkou, že návrh dodatku bude zverejnený 

na pripomienkovanie verejnosti spolu s návrhom VZN o miestnom referende tak, aby prípadné 

pripomienky mohli byť vyhodnotené na zasadnutí komisie 21./22.3.2023.  

 

Členovia komisie sa tiež zhodli na tom, že ďalšie VZN sa budú meniť pribežne podľa potreby 

ak bude zistené, že niektoré ustanovenia je potrebné opraviť. 

 

Členovia komisie ešte diskutovali o systéme prevádzky kamerového systému a archivovaniu 

kamerových záznamov s tým, že v súčinnosti s náčelníkom mestskej polície p. Prošekom 

v najbližšej dobe skontrolujú, či je nakladanie s kamerovým záznamom v súlade s platnou 

legislatívou.     

 

Vzhľadom k tomu, že program komisie bol vyčerpaný predseda poďakoval za účasť 

a zasadnutie ukončil.  

 

V Sliači 16.3.2023  

 

Zapísal: Mgr. Jozef Bakša   Overil: Ing. Ľubomír Hric  

(z dôvodu ospravedlnenej  

neprítomnosti zapisovateľky) 

      Overil:  

   

  

    

 

                      


